
Styrelseprotokoll för möte med Nordvästskånes kustvattenkommitté  

2024-09-23 
 

Plats: Digitalt 

Närvarande: Rickard Persson (Helsingborg), Richard Åkesson (Höganäs), Staffan 

Broddesson (Ängelholm), Charlotte Wachtmeister (Båstad), Sofia Jezek (NSVA), Anders 

Cato (ersättare Helsingborg), Stina Vuksan (Helsingborg, sekreterare) 

 

1. Mötet öppnas av Rickard som hälsar alla.  

 

2. Dagordningen godkänns. 

 

3. Förra mötets protokoll godkänns. Till justerare för dagens protokoll väljs Rickard Persson. 

 

4. Styrelsen stämmer kort av om deltagarna tar del av utskicken för senaste månadens 

mätning på S5. Alla deltagarna får utskicken. 

 

5. Den extra årsstämman gav styrelsen i mandat att ta fram ett kontrollprogram som ryms 

inom budget. Under våren 2024 utfördes en upphandling av nuvarande kontrollprogram 

som det inkommit offerter på. Offertlämnaren/offertlämnarna giltighetstiden för dessa gå 

ut sista september. Styrelsen diskuterar om det finns delar av nuvarande program som man 

vill även ska ingå i det framtida kontrollprogrammet och som man anser ryms inom 

budgeten.  

Styrelsen enas kring att anta offerterna för makroalger och miljögifter i mussla och fisk. 

Havs- och vattenmyndigheten har meddelat att de eventuellt kan ta delar av hydrografin 

men det har inte framgått tydligt vad detta innebär ekonomiskt för NVSKK. Sekretariatet 

får i uppdrag att se om giltighetstiden för offerterna rörande hydrografi och bottenfauna 

kan förlängas tills svar inkommit från Havs- och vattenmyndigheten. Är inte deras bud 

fördelaktigt eller offerterna inte får förlängning så beslutas att även avtal för hydrografi 

ska tecknas och att man inte ska teckna avtal för bottenfauna. Den senare parametern mäts 

i länsstyrelsens regionala program dock med glesare frekvens och annan metodik. 

Styrelsen är införstådda med att det bryter tidsserien men det enda man kan enas kring 

utifrån de premisser stämman givit styrelsen att arbeta efter.   

Medskick från sekretariatet är att det program som styrelsen landar i ska vara något man 

kan stå bakom framåt dvs även efter nästa avtalsperiod och har långsiktigt mandat för 

inom sina organisationer.  

Styrelsen beslutar att sekretariatet kallar till kort styrelsemöte efter mötet med Havs- och 

vattenmyndigheten.  

 

6. En doodel kommer komma ut med förslag på ny mötestid.  

 

7. Styrelsen beslutar att: 

• teckna avtal för makroalger och miljögifter i mussla och fisk 

• avtal ska teckna för hydrografi om inte offerternas giltighetstid kan förlängas till 

efter sekretariatet kunnat stämma av med Havs- och vattenmyndigheten samt i så 

fall inte teckna avtal för bottenfauna. 

• doodel skickas ut med förslag till datum för nytt möte efter årsstämman. 

 

8. Övriga frågor: Inga övriga frågor 

 



9. Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

Rickard Persson   Stina B Vuksan  

Justerare   sekreterare 
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Underskriftssida 

Dokumentet har skrivits under elektroniskt av en eller flera personer som är listade nedan. 

Detta dokument med sin elektroniska underskrift gäller som självständig handling och uppfyller EU-krav på avancerade 

elektroniska underskrifter enligt eIDAS. 

Varje underskrift kan valideras med en PDF-läsare med stöd för signaturvalidering (exempelvis Adobe Acrobat Reader) 

eller med Knowits valideringstjänst. Andra valideringstjänster kan användas förutsatt att dessa uppfyller de tekniska 

kraven enligt internationella standarder. 

Om dokumentet skrivs ut på papper, eller om dokumentet ’skrivs ut’ till ett nytt PDF-dokument, så följer inte de 

elektroniska underskrifterna med. Endast det elektroniskt underskrivna originaldokumentet går att validera. 
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